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Palume kohutumist Jõhvi Kohtumaja tegevuse jätkamise osas 
 
Ausatud Riigikohtu esimees Villu Kõve 
 
Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidule saabus 30.10.2024 Viru Maakohtu Jõhvi kohtumaja 
pöördumine, milles teavitati, et Vabariigi Valitsus on teinud ministeeriumidele 
ülesandeks kärpida iga ministeeriumi haldusalast 3 aasta peale kokku 10%, sellest 5% 
järgmise aasta kavandatavast eelarvest.  
 
Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidu juhatus arutas 22.11.2024 juhatuse koosolekul Jõhvi 
Kohtumaja pöördumist ning juhatuse liikmed olid kategooriliselt vastu Jõhvi kohtumaja 
sulgemise ideele. Juhatuse liikmed leiavad, et ettepanek on läbimõtlemata, 
vastutustundetu ning selle võimalik mõju analüüsimata, eriti täna, kus Ida-Virumaa on 
julgeoleku mõttes kõrgendatud riski piirkond. Majanduslikult on põhjendatud 
kärpeplaanide tegemine, kuid nende tegemisel tuleb arvestada faktoreid ning antud 
olukorras kahjustab nii õigusteenuse kui õigusemõistmise kättesaadavust Jõhvi 
kohtumaja teeninduspiirkonnas (valdavas ulatuses Ida-Viru maakonnas) ning nõrgestab 
riigi mainet piirkonnas. 
 
Vastavasisuline pöördumine saadeti 26.11.2024 Teile, justiits- ja digiminister Liisa-Ly 
Pakostale,  Eesti Kohtunike Ühingule ja Viru Maakohtu esimees pr Liina Naaber-Kivisoole. 
 
27.12.2024 kohtus justiits- ja digiminister Liisa-Ly Pakosta samal teemal Jõhvi valla ja 
Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidu esindajatega.  
 
Kuna tegemist on Ida-Virumaa ja Jõhvi valla jaoks tähtsa teemaga, palume Teil 
leida aeg kohtumiseks Ida-Virumaa Omavalitsuste Liidu juhatuse esimehe Eve 
Easti, Jõhvi Vallavolikogu esimehe Vallo Reimaa ja Jõhvi vallavanem Maris 
Toomeliga märtsi esimesel nädalal. 
 
Lugupidamisega 
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Eve East   
juhatuse esimees  
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